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VRAGEN van de Groen Links van de heer M.T. Gijsbertsen betreffende veiligheid 

rosse buurt A-kwartier. 

(Binnengekomen: 18 januari 2013) 
 

In de tweede week van januari werden wij opgeschrikt door het bericht van de moord 

op een Bulgaarse prostituee in de Vishoek. De politie heeft inmiddels een verdachte 

aangehouden en verdient alle lof voor haar doeltreffend handelen. Niettemin blijven 

wij met de nodige vragen zitten over de veiligheid van de prostituees in de rosse 

buurt. En wij zijn daarin niet de enige. De stichting Maatschappelijke en Juridische 

Dienstverlening maakt zich al veel langer zorgen over de situatie in de rosse buurt, 

met name de Muurstraat, Hoekstraat en Vishoek. In een uitzending van RTV Noord 

op 15 januari deed Marja ter Horst namens de stichting een aantal suggesties die de 

omstandigheden zouden kunnen verbeteren. Als mogelijkheden noemde zij een voor 

iedereen hoorbaar alarmsysteem in de straat, cameratoezicht en betere verlichting. Op 

16 januari besteedde RTV Noord opnieuw aandacht aan de veiligheidssituatie in 

eerder genoemde straten. Daarbij kwamen de exploitanten aan het woord,  die naar 

eigen zeggen al jaren om extra veiligheidsmaatregelen vragen, maar van de gemeente 

steeds nul op het rekest krijgen. Burgemeester Rehwinkel zei zich niet in de kritiek te 

herkennen, omdat de gemeente wel degelijk regelmatig met de exploitanten zou 

overleggen en er ook al verbeteringen zouden zijn aangebracht. Uw college heeft 

besloten een informatiebijeenkomst te organiseren voor bewoners, ondernemers en 

prostituees van het A-kwartier over het verbeteren van de veiligheid in de buurt. 

 

Naar aanleiding van het bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vragen: 

 

1. Vindt het college na het vele overleg in het verleden nu wel of niet dat de 

veiligheidssituatie in de rosse buurt in het A-kwartier verder verbeterd moet 

worden? Waarom? 

2. Het college zegt al regelmatig te overleggen en organiseert nu opnieuw een 

bijeenkomst. Wanneer kunnen we besluiten verwachten over het treffen van 

nadere veiligheidsmaatregelen in de rosse buurt in het A-kwartier?  

3. Heeft het college ook zelf ideeën over mogelijke veiligheidsmaatregelen in de 

rosse buurt? Zo ja, welke?  

4. Is het college überhaupt bereid om tot de tijd dat de rosse buurt in het A-

kwartier wordt opgeheven aanvullende veiligheidsmaatregelen te nemen? 

5. Hoe waarborgt het college de veiligheid van en zorg voor de vrouwen die 

werken in het A-kwartier terwijl/nadat de raamprostitutie daar beëindigd 

wordt? 


